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APPLICATION FOR TRAINER LICENSING

طلب التقديم للحصول على رخصة تدريب
Please attach a copy of your CV or brief career history (biography) to this application form.

نرجو رفق السيرة الذاتية مع طلب التقديم
	Name: 
الاسم:



	Job title:
المسمى الوظيفي:



	Organisation (If applicable):  
المؤسسة:

	Address: 
العنوان:



	

	

	               

	




	

	Zipcode: 
الرمز البريدي:



	

	E-mail: 
البريد الإلكتروني


	Telephone: 

رقم التلفون:



	Mobile:
رقم الجوال:



	Fax: 
رقم الفاكس:



	Which country do you wish to be licensed for?  
لأي بلد تودين اعتماد رخصتك؟

بريطانيا

	Which language(s) will you run Springboard courses in?  
بأي لغة سوف تقدمين برامج سبرنج بورد؟




	1. Why do you want to be licensed to deliver the Springboard Women’s Development Programme? 
1. لماذا تودين الحصول على رخصة تدريب لبرنامج سبرنج بورد لتطوير المرأة؟

 


	

	

	

	

	2. Please indicate your experience of the programme for which you are applying.

(Please ()

2. نرجو وضع علامة ( بجانب الإجابة التي تنطبق عليك.


	· Attended a taster programme as a participant
· حضرت برنامج تعريفي (مصغر) عن سبرنج بورد*
· Attended the full programme as a participant

· حضرت برنامج سبرنج بورد كاملا*
· Worked through the workbook

· عملت على كتاب سبرنج بورد*
· Read the workbook

· قرأت كتاب سبرنج بورد*
· Been a guest speaker                                                                                      
· كنت ضيفة متحدثة في برنامج سبرنج بورد
· Is only familiar with the programme 

· لم تحضري البرنامج ولكنك تعرفين عما يتكلم


	3. What is your reaction to ‘The Groundrules’? (attached)
3. ما هي ردة فعلك حول "القواعد الأساسية" المرفقة؟


	

	

	

	

	

	

	

	

	

	4. For which target groups do you anticipate running the programme?

4. من هي الفئة المستهدفة التي تتوقعين أن تقدمي لها البرنامج؟



	Inside your organisation
داخل مؤسستك
	Outside your organisation
خارج مؤسستك

	
	

	
	

	                                                                   
	

	                                                                   
	

	
	

	
	

	                                                                   
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	


	
	

	
	

	
	

	5. Please outline your plans for promoting, marketing, selling and running the programme in your target area.

5. نرجو منك كتابة الخطوات التي ستعتمدينها في الترويج لبرنامج سبرنج بورد وتقديمه لفئتك المستهدفة



	Inside your organisation

داخل مؤسستك
	Outside your organisation
خارج مؤسستك

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	6. What relevant life experiences can you offer your potential participants?

6. ما هي التجارب الحياتية التي لديك والتي سوف تقدمينها للمتدربات في برامجك المستقبلية؟



	Inside your organisation

داخل مؤسستك
	Outside your organisation
خارج مؤسستك

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	7. Bearing in mind the programme for which you are applying, what credibility do you have with your target group.

7. آخذة بعين الإعتبار البرنامج الذي تقدمينه, ما هي المصداقية التي تتمتعين بها مع الفئة المستهدفة؟



	Inside your organisation

داخل مؤسستك
	           Outside your organisation 
خارج مؤسستك

	
	الالتزام و الجديه

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	
	

	8. Are you already working freelance trainer or is this something that you plan to set up to run alongside your current job?

8. هل تعملين كمدربة أم أنك تودين تقدمة برامج سبرنج بورد إضافة إلى العمل الذي تقومين به؟



	

	

	

	


	9. What (if any) experience do you have of delivering personal development training for women?

9. ما هي تجربتك في تقديم برامج تطويرية للمرأة؟

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	10. If none, please describe your other experience of delivering training.

10. إذا لم يكن لديك أي خبرة في تقديم برامج تطويرية للمرأة، ما هي خبرتك في تقديم برامج تدريبية عموما؟


	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	11. Please add anything else that you think is relevant to your application and attach your CV.

11. نرجو منك إضافة أي معلومات ترينها مناسبة لطلبك ورفق سيرتك الذاتية.

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	

	


1. I understand that by applying for trainer licensing, I accept the terms and conditions of the agreement signed with my organisation.

1. بتقديمي لطلب الحصول على رخصة تدريب، إنني أوافق على شروط الإتفاق الموقع من قبل مؤسستي.
Signed: …… ………………………………………………...
الإمضاء:
Date:
……………………………………………………………………...
التاريخ:..5....................................................................................
Countersigned:………………………………………………………………………..

التوقيع المرخص من المؤسسة:..............................................................................
Job Title:………………………………………………………………
المسمى الوظيفي للشخص الذي وقع من المؤسسة:..................................................................

	Have you:

هل؟

	Attached your CV or brief career history?
أرفقت سيرتك الذاتية؟ 

	Read ‘The Groundrules’?

قرات القواعد الأساسية؟ 


Please return this form with the CV via email to by 7 September 2015 : programmes.libya@ly.britishcouncil.org 
نرجو إعادة الطلب إلى البريد الإلكتروني التالي في موعد أقصاه يوم 7 سبتمبر 2015:
 programmes.libya@ly.britishcouncil.org 
التسويق و الترويج
كيف سمعت عن برنامجنا ؟

 FORMCHECKBOX 
 مطويات 
 FORMCHECKBOX 
 عن طريق صديق
 FORMCHECKBOX 
عن طريق البريد الإلكتروني من المجلس الثقافي البريطاني
 FORMCHECKBOX 
 عن طريق مؤسسات المجتمع المدني 

 FORMCHECKBOX 
 أخري

Programmes Team, British Council 
فريق البرامج, المجلس الثقافي البريطاني 

Data Protection notice

Your personal information will be used in line with British Council standards. The British Council will treat all personal information in accordance with UK law and its own privacy policy. The British Council will not sell or disclose your details to third parties for commercial reasons.

Under UK Data Protection law you have the right to ask for a copy of the information we hold on you, for which we may charge a fee, and the right to ask us to correct any inaccuracies in that information. If you want more information about this please contact your local British Council office or the Data Protection Team dataprotection@britishcouncil.org, or see our website: http://www.britishcouncil.org/home-data-protection.htm.
ملاحظة : حماية البيانات 
سيتم استخدام المعلومات الشخصية الخاصة بك وذلك تمشيا مع معايير المجلس الثقافي البريطاني. والمجلس الثقافي البريطاني سيتعامل مع  جميع المعلومات الشخصية  وفقا لي قانون المملكة المتحدة وسياسة الخصوصية الخاصة بها. المجلس الثقافي البريطاني لن يبيع أو يكشف عن تفاصيل لأطراف ثالثة لأسباب تجارية.

تحت قانون حماية البيانات لديك الحق في طلب الحصول على نسخة من المعلومات التي نحتفظ بها عنك، وهذا قد يكلفك رسوما، والحق في أن تطلب منا لتصحيح أي عدم دقة في المعلومات الحقيقة. إذا كنت تريد المزيد من المعلومات حول هذا الرجاء الاتصال بمكتب المجلس الثقافي البريطاني المحلي الخاص بك أو حماية البيانات  علي بريدنا الإلكتروني 

dataprotection@britishcouncil.org  أو زيارة صفحتنا http://www.britishcouncil.org/home-data-protection.htm.
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